
   
 

 
 

 

暗中生日會 

Birthday in the Dark 

 
所有暗中生日會計劃均包括以下: 

⬧ 黑暗中對話(旅程)及慶祝生日環節包括遊戲、切及享用蛋糕 

⬧ 生日派對慶祝用品 

⬧ 神秘生日禮物予 1 位生日之星 (每額外 1 位生日之星將收取 $300；每次最多容納 3 位生日之星) 

 

註: 暗中生日會均指定舉行時間為 19:30 。如非指定時間，將收取額外$2,000 作特別安排，但視乎票務情況

而豁免。 

 

Each Birthday in the Dark Plan includes:  

⬧ Dialogue in the Dark (Tour) and Birthday Celebration including games, cake cutting and serving 

⬧ Birthday Gears 

⬧ Special gift to one Birthday Star (for every additional birthday star will be charged $300, up to 3 Birthday Stars per 

reservation) 

 

Remark: Birthday in the Dark specifically starts at 19:30. If other than that, an extra $2,000 will be charged for special 

arrangements, but it would be exempted depending on the availability. 

 

 

 

 

立即聯繫我們預約 

Contact Us For Reservation 
電話 Tel / WhatsApp: 2310 0833 

 



   
 

 
 

暗中生日會流程 

Birthday in the Dark Rundown  
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
註:生日之星必須在最後一組，以便安排活動。 

Remark: Birthday Star must be in the last group to facilitate the event.   

 

立即聯繫我們預約 

Contact Us For Reservation 
電話 Tel / WhatsApp: 2310 0833 



   
 

 
 

暗中生日會流程 

Birthday in the Dark Rundown  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
註:生日之星必須在最後一組，以便安排活動。 

Remark: Birthday Star must be in the last group to facilitate the event.   

 

立即聯繫我們預約 

Contact Us For Reservation 
電話 Tel / WhatsApp: 2310 0833 



   
 

 
 

暗中生日會預訂注意事項 

Birthday in the Dark Reservation Notes 
 

 

1. 須透過電話/ WhatsApp (2310 0833) 或 電郵 (exhibition@dialogue-experience.org.hk) 預訂及查詢 
 
2. 預訂時請提供以下信息 

⬧ 生日之星的名字 

⬧ 參加者有沒有任何食物敏感？（例如：花生／奶類） 

⬧ 生日蛋糕味道：雜果／朱古力／芒果 

⬧ 是否驚喜派對 

⬧ 其他特別安排 

 

3. 參加者必須提早於活動前最少 2 星期前預訂，並於活動前 1 星期前全數繳交費用 

 

4. 若參加者弄污場地，本館保留徵收相關的清潔費用的權利。 

 

 

1. Reservation or Enquiry via phone/WhatsApp (2310 0833) or Email (exhibition@dialogue-experience.org.hk) 

 

2. Provide the following information upon reservation: 

⬧ Name(s) of birthday star 

⬧ Any food allergy (e.g. peanuts, cream) 

⬧ Cake choice: Assorted fruit / Chocolate / Mango 

⬧ Is this a surprise party 

⬧ Any other special arrangement 

 

3. A minimum of 2 weeks advance booking is required and make payment in at least 1 week in advance  

 

4. We reserve the right to charge a cleaning fee if the event area has been made dirty 
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